



AC & DC GEAR MOTOR

微型交、直流减速电动机



中大 实现自动化应用的无限可能

Zhongda Realizes the infinite possible in automation application

宁波中大力德智能传动股份有限公司始创于1998年，是一家专业制造电机驱动、微特电机、精密减速机的中外合资企业。公司现有员工800人，固定资产2亿元，占地面积100亩（其中杭州湾50亩）。

公司系国家级高新技术企业，浙江省级企业研发中心，获国家专利81项，参与制定国标4项，行标3项；其中以第一起草单位制定国标1项，行标1项；“永磁无刷电机行星齿轮减速机构”列入国家火炬计划，“VRSF-78VR20-200行星减速器”列入国家重点新产品计划，获中国科技部颁发“国家重点新产品证书”。

Ningbo Zhongda Leader Intelligent Transmission Co., Ltd. is a sino-foreign joint venture. specialized in micro motors, motor drivers and precision gear reducers. We have 800 employees, with two hundred million RMB of fixed assets and area of 66666m² (half in Hangzhou Wan).

We, ZD-MOTOR, is a national hi-tech enterprise, and provincial R&D center of Zhejiang, we own 81 national patents, we participated in drafting 4 national standard, 3 industry standards. As major party to draft 1 national and 1 industry standard. "gear reduced permanent brushless motor institution" is listed in National Torch Plan, "VRSF-78VR20-200 planetary gear reducer" is listed in national new major product plan, and gain the certification of "National New Major product" issued by China's Ministry of Science & Technology.

CATALOGUE



PLANETARY GEAR BOX
ZDR/ZDGF(S)系列
高精度行星减速机

ZD 中大力德



TRANSMISSION PLANETARY
传动行星减速电动机

ZD 中大力德



DC BRUSHLESS GEAR MOTOR
直流无刷减速电机

ZD 中大力德



PLANETARY GEAR BOX
ZB/ZE系列
高精度行星减速机

ZD 中大力德



SMALL AC GEAR MOTOR
小型交流平行轴输出减速电机

ZD 中大力德



PLANETARY GEAR BOX
ZDE/ZDF/ZDWE/ZDWF/ZDS系列
高精度行星减速机

ZD 中大力德

AC&DC GEAR MOTOR CATALOGUE

宁波中大力德智能传动股份有限公司
NINGBO ZHONGDA LEADER INTELLIGENT TRANSMISSION CO.,LTD.

地址：浙江省慈溪高新技术产业开发区新兴一路185号
Add: NO.185 1st Xinxing Road, New Industrial Zone, Cixi City, Zhejiang, China.

宁波中大创远精密传动设备有限公司
ZHONGDA CHUANGYUAN PRECISE TRANSMISSION EQUIPMENT CO.,LTD.

地址：浙江省慈溪市杭州湾新区金慈路159号
Add: No.159 Jinci Road, Hangzhou Bay District, Cixi City, Zhejiang, China.

国内贸易服务：

电话：86-574-63537377
传真：86-574-63534879
E-mail: china@zd-motor.com

国际贸易服务：

International trade department:
Tel: 86-574-63530538 Fax: 86-574-63534879
E-mail: manager@zd-motor.com
E-mail: trade@zd-motor.com

更多详情，敬请浏览：
www.zd-motor.com